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Ärendet 
Idrottsförvaltningen avser att upphandla fyra isbanemaskiner då nuvarande isbanemaskiner är 

uttjänta. Medel för upphandlingen finns avsatt i idrottsnämndens investeringsbudget för 2014. 

Upphandlingen kommer att genomföras som en öppen upphandling med annonsering via sta-

dens elektroniska upphandlingsverktyg TendSign. 

 

Upphandlingen avser isbanemaskiner till Kungsträdgårdens isbana, Husby ishall samt två 

maskiner till Zinkensdamms idrottsplats. 

 

Kraven på de olika isbanemaskinerna kommer att variera utifrån de olika anläggningarnas 

förutsättningar och behov. Isbanemaskinerna ska uppfylla i upphandlingen ställda miljö- och 

arbetsmiljökrav. För att komma ifråga som leverantör ska de isbanemaskiner som leverantö-

ren offererar uppfylla samtliga krav som idrottsförvaltningen ställer i förfrågningsunderlag. 

Därefter kommer lägst pris att gälla som utvärderingskriterium. 

 

Det kommer att finnas möjligheter för en anbudsgivare att lämna anbud på en eller på flera 

isbanemaskiner. Således kan avtal komma att tecknas med en leverantör för samtliga isba-

nemaskiner eller med flera olika leverantörer. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

§ 11 
Fyllnadsval till funktionshindersrådet 
Dnr 407-1310-2013 

 
BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Förvaltningen föreslår att nämnden beslutar att utse den ledamot till nämndens råd för 

funktionshinderfrågor som HSO Stockholms stad nominerat för resterande period t o m 

2014. 

 

Ärendet 
I januari 2011 nominerades Gunnar Augustsson (SDRF) till idrottsnämndens handikappråd 

för perioden 2011–2014. Tyvärr avgick Gunnar Augustsson och rådet saknade en ledamot 

under en period. Ludvig Ahlström (HRF) nominerades som ersättare men blev även han tvun-

gen att avgå innan han ens börjat. Thomas Spogardh som kom 2013 avgår från rådet vid års-

skiftet 2013-2014. 
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Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 
 
§ 12 
Information och övriga frågor  
 

1. Skrivelse från Jari Visshed (S) ”Kritiserad tränare tillbaka i Åkeshovshallen”. 

Ordföranden hörde bifall till att nämnden ger förvaltningen i uppdrag att återkomma med 

redovisning och förslag enligt skrivelsen. 

 

2. Skrivelse från Mehdi Oguzsoy (V) ”om konstgräsplaners hälso- och miljörisker”.  

Ordföranden hörde bifall till att nämnden ger förvaltningen i uppdrag att återkomma med 

redovisning och förslag enligt skrivelsen. 

 

3. Förvaltningschef Olof Öhman informerade om den planerade studieresan till stadens 

vintersportanläggningar fredag den 7 februari 2014. Samling och avfärd kl. 13.00 från 

stadshuset. 

4. Han informerade även om Olympic Days i Kungsträdgården den 22-23 februari. Man kan 

då prova på olika idrotter som längdskidor, backhoppning, curling, klättring, skidskytte, 

sitskate och sithockey. 

5. Han informerade också om den evenemangskalender som delats ut till nämnden, bl.a. om 

junior SM i friidrott i Sätra hallen och rullstolsbasket i Rinkebyhallen.  

6. Han informerade till slut även om den utredning som han lett om möjligheten för staden 

att arrangera vinter-OS. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 

 

Då inga övriga frågor förelåg avslutade ordföranden mötet kl. 17.55 

 

 

 

 

 


